



Rundown on the Kick-off Ceremony of the 23rd Green Power Hike

「第二十三屆－綠色力量環島行」起步典禮流程

日期	: 2016 年 1 月 30 日 (星期六)	Date	: 30 January 2016 (Sat)
地點	: 山頂道花園	Venue	: The Peak Road Garden
起步禮時間	: 08:15 – 08:30	Ceremony	: 08:15 – 08:30
起步時間	: 08:30	Kick-off Time	: 08:30
主禮嘉賓	: 環境局常任秘書長/環境保護署署長王倩儀太平紳士 (<i>tbc</i>)	Officiating Guest	: Ms. Anissa Wong, JP, Permanent Secretary for the Environment / Director of Environmental Protection Department (<i>tbc</i>)
嘉賓	: 恒基兆業地產有限公司代表 香港物業管理公司協會代表 香港電腦學會代表 香港保險業聯會代表 綠色力量主席曾寶強博士 (<i>tbc</i>)	Other Guests	: Representative of Henderson Land Co. Ltd. Representative of The Hong Kong Association of Property Management Companies Representative of The Hong Kong Computer Society Representative of The Hong Kong Federation of Insurers Dr. Eric Tsang, Chairman of Green Power (<i>tbc</i>)
起步組別	: <u>全程 50 公里</u> 隊制、綠行組 盃賽 - 航空及機場服務業盃 銀行盃 工商機構社團團體盃 香港保險業聯會盃 資訊及通訊科技盃 物業管理盃	Kick-off Categories	: <u>50km-Hike</u> Team, Green Team Cups - Aviation and Airport Services Cup Bank Cup Corporation/Organization Cup HKFI Cup ICT Cup Property Management Cup

Time 時間	Programme 程序
08:15	MC welcomes all the participants and guests and gives an introduction to the event 司儀歡迎所有參加者和嘉賓及介紹活動背景
08:17	Speech given by Officiating Guest 主禮嘉賓致詞
08:20	MC chit-chat with Officiating Guest and other Guests 司儀與各嘉賓閒聊
08:25	MC chit-chat with participants 司儀與台下參加者閒聊
08:29	All Guests count-down with participants 各嘉賓與台下參加者一同倒數起步